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Opwaardering en vragen m.b.t. Memo stand van zaken Waterliniemuseum 
 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
D66/VVD 
Opwaardering 

1 Samen met Erwin Kamp wil ik namens de 
fracties van VVD en D66 graag agendapunt 
28 (Waterliniemuseum) ter bespreking 
opwaarderen.  
 
De reden is dat wij met de gedeputeerde 
willen bespreken wat hij op welk moment 
van de in de memo geschetste stappen 
afgerond wil hebben. En wat betekenen 
deze stappen voor de 
verantwoordelijkheidsverdeling tussen de 
exploitant en de provincie?   

Op 12 oktober heb ik u geïnformeerd over 
de ontwikkelingen bij het Waterliniemuseum. 
In de afgelopen periode zijn de gesprekken 
met de exploitant voortgezet. Het streven is 
om in mei een besluit te nemen over de 
invulling van de verdere samenwerking. Ik 
licht dit hieronder nader toe.  
1. Financiële en organisatorische zaken:  

De afgelopen periode zijn hierover 
meerdere gesprekken gevoerd met de 
exploitant. Deze hebben geleid tot een 
helder beeld in de financiële situatie en 
aanpassing in de opzet van de 
exploitatiemaatschappij. Dit geeft 
vertrouwen voor de toekomst.  

2. Verdiepende kwaliteitsgesprekken:  
In het convenant, dat gesloten is tussen 
exploitant, provincie en 
Staatsbosbeheer, is afgesproken om 
regelmatig in detail door te praten over 
zaken waaraan moet worden voldaan 
voor een goede ontwikkeling en 
adequaat beheer van fort en museum. 
De afgelopen jaren zijn deze 
verdiepende kwaliteitsgesprekken niet 
gevoerd. We hebben afgesproken deze 
gesprekken te hervatten. De eerste 
reeks dient om scherp te krijgen wat 
goed loopt, wat nog verbetering behoeft 
en hoe die verbetering moet worden 
bereikt. Deze input is van belang bij het 
besluit over de toekomstige 
samenwerking met de exploitant.  

3. Stichting waterliniemuseum en 
juridische afspraken:  
De komende maanden wordt een nieuw 
bestuur gevormd voor de stichting 
waterliniemuseum. Het is aan het 
bestuur om (nieuwe) afspraken te 
maken over de rolverdeling tussen 
stichting en exploitant. Dit kan leiden tot 
aanpassing van de statuten en andere 
documenten waarin de samenwerking 
en rolverdeling is geregeld (convenant, 
(onder)erfpachtcontract, 
samenwerkingsovereenkomst). Dit is 
een ingewikkeld vraagstuk dat tijd en 
zorgvuldigheid vergt. Voor de provincie 
is daarbij het uitgangspunt dat de 
exploitant verantwoordelijk is voor het 
dagelijks ‘reilen en zeilen’ én de 
ontwikkeling van het museum.  
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Dit alles komt in mei 2023 samen in een 
bestuurlijk besluit over voortzetting van de 
samenwerking met de exploitant. Hierover 
zullen we u in de commissie BEM van 21 
juni informeren. 

  


